附件

资助领域详细描述

1. BIODIVERSITY AND CLIMATE CHANGE 生物多样性与气候变化
Amazonian Biodiversity and Climate Change research focuses on understanding how the unique ecosystems of the Amazon Rainforest—home to an incredible diversity of species—are impacted by global climate change. Workshops in this area examine both the direct and indirect effects of climate change on the Amazon, with a focus on:

亚马逊生物多样性和气候变化的研究重点是了解亚马逊雨林独特的生态系统如何受到全球气候变化的影响，亚马逊雨林拥有非常丰富的物种多样性。该领域的研讨会将探讨气候变化对亚马逊的直接和间接影响，重点包括：

(1) Biodiversity Impact: The Amazon is one of the most biodiverse places on Earth. Rising temperatures, shifting precipitation patterns, and extreme weather events affect the survival, distribution, and behavior of various plant and animal species. Changes in the timing of seasonal events, such as migration or flowering, are also of great interest. In addition, workshops that explore how climate change may disrupt food chains and ecosystems are also going to be considered. 

生物多样性影响：亚马逊是地球上生物多样性最丰富的地区之一。气温上升、降水模式变化和极端天气事件影响着各种动植物物种的生存、分布和行为。季节性事件（如迁徙或开花）发生时间的变化、探讨气候变化如何破坏食物链和生态系统都是重点关注的话题。

(2) Forest Resilience: The Amazon is a critical carbon sink, absorbing large amounts of carbon dioxide. Workshops may discuss how climate change might affect the forest's ability to store carbon, as well as the risk of forest loss through phenomena such as deforestation, wildfires, and droughts, which could release significant amounts of carbon back into the atmosphere.

森林恢复力：作为重要的碳汇，亚马逊可吸收大量二氧化碳。研讨会可讨论气候变化如何影响森林碳储存能力。还可讨论森林砍伐、野火、干旱等现象造成森林损失的风险，因为这些现象可能会将吸收的大量碳重新释放回大气中。

(3) Human and Ecosystem Interaction: Climate change also affects the human populations in the Amazon, many of whom depend on the forest for their livelihoods. Workshops may explore how indigenous and local communities are adapting to changing environmental conditions, and how their traditional knowledge can contribute to biodiversity conservation efforts.

人与生态系统的相互作用：亚马逊地区的很多人以森林为生，因此气候变化也会影响该地区的人口。研讨会可探讨原住民和当地社区如何适应不断变化的环境条件，以及他们的传统知识如何促进生物多样性保护工作。

(4) Conservation Strategies: In response to these challenges, workshops may develop strategies to protect and conserve Amazonian biodiversity, including establishing protected areas, promoting sustainable land use practices, and exploring restoration efforts for degraded areas. There's also a focus on policies that link conservation with climate change mitigation efforts.

保护策略：为应对这些挑战，研讨会可讨论制定维护和保护亚马逊生物多样性的策略，包括建立保护区、推广可持续的土地利用方式以及探索退化地区的恢复手段。此外，将保护手段和减缓气候变化手段关联起来的各类相关政策，也是关注重点之一。

In essence, we will promote workshops that help us understand the interconnections between biodiversity and climate change, the role the Amazon plays in the global climate system, and how the preservation of the Amazon could be a key factor in mitigating climate change impacts.

从本质上讲，我们将推动举办研讨会，帮助我们了解生物多样性与气候变化之间的相互联系、亚马逊在全球气候系统中发挥的作用，以及保护亚马逊如何成为减轻气候变化影响的关键因素。

2. HEALTH 健康

Research on health in the Amazon focuses on the complex relationships between environmental, social, and medical factors that affect the well-being of human populations in the Amazon Basin. This includes the One Health approach, which recognizes that human, animal, and environmental health are interconnected.​This type of research encompasses a range of issues related to public health, tropical diseases, and the intersection of environmental changes and healthcare systems in the region. Here are some key aspects to be discussed in the workshops:

亚马逊健康研究的重点是影响亚马逊地区人类福祉的环境、社会和医疗因素之间的复杂关系。这包括 “同一健康 ”手段，即认可人类、动物和环境健康是相互关联的。这类研究包括与公共卫生、热带疾病，以及该地区环境变化与医疗保健系统的交叉相关的一系列问题。以下是研讨会将讨论的一些关键方面：

(1) Tropical Diseases: The Amazon is home to a variety of tropical diseases, many of which are transmitted by mosquitoes, such as malaria, dengue, Zika, and chikungunya. Workshops may examine how environmental changes, such as deforestation and climate change, influence the spread and transmission of these diseases. Additionally, studies regarding the development of drug resistance and the effectiveness of interventions in remote areas where healthcare access is limited will also be considered;

热带疾病：亚马逊地区是各种热带疾病的发源地，其中许多是蚊媒疾病，如疟疾、登革热、寨卡病毒和基孔肯雅病毒。研讨会可探讨环境变化（如森林砍伐和气候变化）如何影响这些疾病的传播和传染，还可以探讨抗药性产生和在医疗条件有限的偏远地区采取干预措施的有效性；

(2) Emerging Infectious Diseases: The Amazon is also a hotspot for emerging infectious diseases, including zoonotic diseases and those linked to wildlife. Workshops may investigate the factors that contribute to the emergence of new diseases in the region, such as human-wildlife interaction, encroachment into forested areas, and global travel patterns. Understanding these dynamics helps predict and manage potential outbreaks;

新兴传染病：亚马逊也是新兴传染病的热点地区，包括人畜共患病和野生动物相关疾病。研讨会可探究导致该地区出现新兴传染病的影响因素，如人与野生动物相互作用、侵占森林以及全球旅行模式。了解这些动态有助于预测和管理潜在的疾病爆发；

(3) Environmental Health: The Amazon’s ecosystem plays a crucial role in the health of local populations, and research in this area looks at the impact of environmental factors on human health. For example, deforestation, pollution, and changes in water quality and availability can lead to respiratory problems, waterborne diseases, and malnutrition. Climate change also affects health outcomes by exacerbating extreme weather events like floods and droughts, which can lead to health crises;
环境健康：亚马逊的生态系统对当地居民的健康起着至关重要的作用，该领域的研究着眼于环境因素对人类健康的影响。例如，森林砍伐、污染以及水质和水资源可利用量的变化将导致呼吸道问题、水传播疾病和营养不良。气候变化也会加剧洪水和干旱等极端天气事件，从而影响健康结果，并可能导致健康危机。
(4) Healthcare Infrastructure and Accessibility: Given the vastness and remoteness of the Amazon, one of the major focuses of health research is improving healthcare access and infrastructure. Many areas lack hospitals, clinics, and trained healthcare professionals, requiring innovative solutions such as mobile health units, telemedicine, and community-based health programs. Workshops may also look at the role of local knowledge and traditional medicine in healthcare delivery;

医疗保健基础设施和可及性：鉴于亚马逊地区广袤辽阔，健康研究的重点之一是改善医疗服务的可及性和基础设施。许多地区缺乏医院、诊所和训练有素的医疗保健专业人员，因此需要制定创新解决方案，如流动医疗单位、远程医疗和基于社区的医疗计划。研讨会还可以探讨当地知识和传统医学在医疗保健服务中的作用。

(5) Nutrition and Food Security: Many communities in the Amazon rely on subsistence farming and fishing for food, which makes them vulnerable to changes in biodiversity and environmental conditions. Workshops may examine the links between diet, nutrition, and health, and how climate change and deforestation may impact food security. The health impacts of malnutrition and insufficient access to clean water are also key issues.

营养与食品安全：亚马逊地区的许多社区以农作和捕鱼为生，易受生物多样性和环境条件变化的影响。研讨会可探讨食品、营养和健康之间的联系、气候变化和森林砍伐如何影响粮食安全，以及营养不良和无法获得足够的干净水对健康的影响。

In summary, workshops on health in the Amazon have to address a multidisciplinary field that connects human health with the environment, examining how changes in the rainforest ecosystem, disease patterns, healthcare access, and local traditions intersect to shape the health outcomes of the region’s populations. The outcome is to improve public health through better disease prevention, healthcare systems, and environmental conservation efforts that benefit both human and ecological health.

总之，亚马逊健康研讨会须考虑人类健康-环境相关联的多学科领域，研究雨林生态系统的变化、疾病模式、医疗保健的获取和当地传统如何交叉影响该地区人口的健康结果。要取得的成果是通过更好的疾病预防、医疗保健系统和环境保护工作来改善公众健康，从而使人与生态的健康双双受益。

